

Insolvency Law was acceptable to the House, he thought it would be found that the details could be discussed with most advantage in Committee of the Whole. He had no intention to hurry the measure, and introduced it thus early in order that they might receive upon it the views of the commercial men of all parts of the country.

The second reading was put down for Friday.

Sir John A. Macdonald brought down a message from His Excellency, graciously acknowledging the Address by the House, in reply to the Speech from the Throne.

GALT vs. CHANDLER

Hon. Mr. Galt gave notice for Friday next of an address to His Excellency for copies of all correspondence with the Imperial Government, relating to the outlay incurred by Canada in the defence of the frontier of the United States, in 1863 and 1864, and also arising out of the threatened Fenian invasion subsequently, as constituting a claim for indemnity from the United States. He said his object in giving this notice was to afford the House and opportunity of expressing their opinions upon the very extraordinary proceedings which took place in Washington on Monday last, when there was referred to the Committee on Foreign Relations a resolution of Senator Chandler, whereby it was quietly proposed that all the British North American possessions should be given to the United States in liquidation of the *Alabama* claims. He thought that was a question which should be discussed in this House, and he had therefore given this notice.

STANDING COMMITTEE

On motion of **Sir John A. Macdonald** the House concurred in the lists of Standing Committees reported yesterday.

PRINTING COMMITTEE

On motion of **Mr. Mackenzie** a message was ordered to be sent to the Senate requesting their Honours to appoint members of a Joint Committee on printing.

NEWFOUNDLAND

Sir John A. Macdonald brought down a message from His Excellency, transmitting a copy of a despatch from the Governor of Newfoundland of the 20th March, 1869, forwarding copies of resolutions passed by the

il lui semble plus avantageux de discuter des détails en Comité plénier. Il n'est pas dans son intention de précipiter les choses, et s'il présente le Bill à présent c'est pour obtenir la réaction des hommes d'affaires du pays.

La seconde lecture est prévue pour vendredi.

Sir John A. Macdonald fait part d'un message émanant de Son Excellence, mentionnant la réponse de la Chambre au discours du Trône.

GALT CONTRE CHANDLER

L'hon. **M. Galt** demande que Son Excellence dépose toute la correspondance échangée avec le gouvernement impérial à propos des dépenses encourues par le Canada lors de la défense de la frontière avec les États-Unis en 1863 et 1864, rendue nécessaire à la suite des menaces d'invasion des Fenians, et faisant l'objet d'une demande d'indemnité auprès des États-Unis. S'il mentionne ce fait c'est, selon lui, pour permettre à la Chambre d'exprimer son opinion à propos des procédures tout à fait extraordinaires qui ont eu lieu à Washington lundi dernier, lorsque l'on a soumis au Comité des relations étrangères une résolution du sénateur Chandler, par laquelle on proposait tout simplement de donner aux États-Unis toutes les possessions de l'Amérique du Nord Britannique en liquidation de l'indemnité dans la question de l'*Alabama*. Il estime que c'est un problème qui doit être débattu à la Chambre et c'est la raison pour laquelle il en parle.

COMITÉ PERMANENT

Sur une motion de **Sir John A. Macdonald**, la Chambre accepte la liste des comités permanents dont il a été fait rapport hier.

COMITÉ D'IMPRESSION

Sur une motion de **M. Mackenzie**, il est décidé d'adresser un message au Sénat pour lui demander de désigner des membres à un Comité mixte sur l'impression.

TERRE-NEUVE

Sir John A. Macdonald transmet un message de Son Excellence, accompagné d'un exemplaire d'une dépêche émanant du gouverneur de Terre-Neuve daté du 20 mars 1869, présentant des exemplaires des résolutions adop-